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Grandparents and Grandchildren 
Levantine Arabic transcript:

المرأة خلف الكاميرا: كيف علاقة الأطفال أو الشباب بسيدهم وستهم؟
ساره: بتحسي كتير بتعلقوا فيهم إنو دايما تيتا..إنو إذا كانوا قراب منهم..إنو يعني البيت قريب منهم فبيقضوا دايما أغلبية وقتهم عندهم..بتحسي (...) بحبو..

المرأة خلف الكاميرا: بدللوهم؟

سارة: آآه..أنو هيك أنو  بتحسي..لأنو خلص كبروا ولادهم, أنو ما ضللهم (...) أنو يسموهم أحفادهم  وهيك..فكتيربحبوهم يعني..

هبة: بيعطوهم إشي؟

سارة: آآه..كتير بحبو الملبس أواللل..هادا اللل..المصاري أمراتاً,  يعني هيك بسرعة أنوا ماما تيتا أنتي يعني وهاد..فعطول  بس بيعطوك مصاري بسرعة.
English translation:

Woman behind camera: How is the kids’ relationship with their grandfather and grandmother? 
Sarah: You feel a lot of attachment since teta
 always …ah ... if they were nearby.  I mean, if the house is close to them, you find kids spending most of their time over there. You feel as if it’s common…

Woman behind camera: Do they spoil them?

Sarah: Yes, you feel like … ah … like their kids are grownups now, and all they have are the grandsons, and that’s why they love them so much. 
Woman behind camera: Do they give them anything?

Sarah: Yes, they [kids] love candies so much or the … ah… the… money sometimes. I mean, like this… I mean my mother and teta give money quickly.  
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� Teta in some Arab countries refers to the grandmother. 





